

Shung Tak Catholic English College
60th Anniversary Theme Song Competition

To celebrate the 60th Anniversary of the school, a 60th Anniversary Theme Song Competition will be held.

All Shungtakians are cordially invited to take part and to submit an entry.

The details of the Competition are as follows:

Aims	<ul style="list-style-type: none"> ○ To celebrate the 60th Anniversary of the school ○ To enhance the cohesion amongst Shungtakians ○ To utilise the creativity and talent of Shungtakians
Qualification for participation	All Shungtakians (existing students, alumni, former teachers/retired teachers)
Theme	The 60 th Anniversary of Shung Tak Catholic English College
Date of submission	From 21 st March 2018 to 18 th May 2018 (Friday)
The requirements of the Theme Song	<ul style="list-style-type: none"> ○ The theme song should be between 3 to 5 minutes long. ○ It must be an original piece and not have been used in other competitions. ○ The lyrics of the song can be in Cantonese, Putonghua, or English. ○ The file submitted should be in .MP3 format. ○ The staff notation is used for the sheet music ○ The submission must include the music, the lyrics, the song, and the musical arrangement of the piece. Submissions with only music and lyrics will not be accepted.
Submission of the Work	<ul style="list-style-type: none"> ○ The materials should be submitted on CD-ROM. It should include the vocals, lyrics, and the electronic form of the musical arrangement. ○ Please put the CD-ROM, a hardcopy of the sheet music (A4 paper) and an information sheet that contains your name, year of graduation/years of service in STC in an envelope and mail it to the school. (1 Hung Tak Road, Hung Shui Kiu, Yuen Long.) ○ Please clearly state on the envelope that it is for the 60th Anniversary Theme Song Competition.
Remarks	<ul style="list-style-type: none"> ○ Submissions will not be returned to applicants after the competition. ○ The school has the exclusive rights for the use and distribution of the materials. ○ The results of the competition will be released on the school website and the winner will be informed by the school. ○ The winner of the Competition is requested to sing at 'Shung Tak Got Talent' on 6th July 2018. ○ The winner will receive a prize and a trophy.

If there is any enquiry, please contact Ms MK Sing on 24764263.

天主教崇德英文書院

為慶祝創校 60 周年，本校特舉辦「60 周年校慶主題曲創作比賽」，歡迎所有崇德人參加。詳情如下

目的	慶祝 60 周年校慶，凝聚崇德人，並發展崇德人的創意及藝術才能
報名資格	崇德人（在校學生、畢業生、離任／退休老師）
主題	60 周年校慶
報名日期	即日起至 2018 年 5 月 18 日（星期五）止
作品規格	<ul style="list-style-type: none">○ 每首歌曲約以 3 至 5 分鐘為限，作品須為原創，且未在其他公開比賽中發表；○ 歌詞可用廣東話、普通話或英語演繹；○ 歌曲錄音須為 MP3 格式；○ 曲譜須為五線譜格式；○ 作品應同時包含詞、曲、歌、編曲的完整創作，單以詞曲參選者不列入評選。
呈交作品	<ul style="list-style-type: none">○ 參賽作品須錄製成歌唱音檔，連同歌詞，曲譜之電子檔儲存至 CD 光碟片；○ 請將參賽者姓名、畢業年份或任教年份連同光碟及曲譜（A4 紙張規格）逕交元朗洪水橋洪德路一號天主教崇德英文書院校務處收，於信封封面註「60 周年校慶主題曲創作比賽」。
備註	<ul style="list-style-type: none">○ 參賽作品一經遞交，概不發還。本校有權將作品複製，刪除或作發表及宣傳等用途；○ 比賽結果將在本校網站內公佈，得獎者亦將獲專人通知；○ 得獎者需於 2018 年 7 月 6 日之「崇德鑽禧校慶大匯演」上獻唱；○ 優勝者獲禮物乙份及獎座乙座。

如有任何查詢，請致電 24764263 與盛敏堅老師聯絡。